
Referat fra bestyrelsesmødet d.10.oktober 2023

Mødedeltagere: Søren N, Lars, Christian, Gorm, Søren M og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Afbud fra: Torben

Formanden

• Der har været afholdt det månedlige møde med repræsentanter fra OK. Der var 
præsentation af de nye folk fra kommunen som havnen skal arbejde sammen med 
fremover. 

Renoveringen af hornørekajen som skal ske i 2024 blev vendt. Der er ikke nogen 
færdig plan endnu.

• Fra OK har vi modtaget en endelig kontrakt for vinteropbevaringspladsen til 
underskrivelse. Der er stadig et par detaljer der mangler at falde på plads. 
Bestyrelsen ser frem til at kontrakten snart kan afsluttes. 

• Søren N, Lars, Anders og Martin deltager i Flids efterårsseminar der afholdes i 
Vingstedcentret.  

Tilskud til klubhus

• Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på muligheden for at få tilskud til opførelsen 
af et nyt klubhus hvis vi opfylder en række betingelser. Den mulighed vil vi 
undersøge nærmere i den kommende tid med opmærksomhed på at nyt klubhus 
ikke var prioriteret højest på sidste visionsdag.

Havnefogden.

• Havnen er ved at lukke ned for vinteren, og de næste uger går med optagning af 
både.

• Betalingsapp'n som blev indført ved det nye slæbested, har været flittigt brugt siden 
starten.

• Anders har gennem Flid bestilt en sikkerhedsgennemgang af havnen, så vi kan blive
certificeret som sikker havn hvis vi ønsker det.

• Antal besøgende både i år indtil dato er 2816 mod 2743 i samme periode sidste år.

Økonomi

• Udgifterne i forbindelse med årets projekter er endelig faldet på plads, og regnskabet
viser at de budgetter der var lagt er fulgt.

• Gennemgang af regnskabet pr.31.08.2023 viser at vi ikke afviger fra de lagte 
budgetter.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.14.nov. 2023 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


